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Cartographer de Fer, Nicolas

Map Title Le Vieux Mexique ou Nouvelle Espagne avec les costes de la Floride.

[Old Mexico or New Spain with the coasts of Florida.]

Marginal Notes

Page or Sheet
Imprint ' From the map sheet or image ' From the source publication
Place Paris
Publisher Nicolas De Fer
Date 1705 |
Map Bounds |

Meridian Reference (1)
Meridian Reference (2) -

_O_I None _O_I

Collation | Height nearest 1/8 inch | Width nearest 1/8 inch
Map Size | 8-7/8 | 12-7/8
Sheet Size | 10-5/8 | 15-5/8

From L'Atlas Curieux ou le Monde Represente dans des Cartes Generales et
Particulieres du Ciel et de la Terre: Divise tant en ses Quatre Principales
Parties que par Etats et Provinces et Orne Par des Plans et Descriptions des
Villes Capitales et Principales. et des plus Superbes Edifices qui les
embelissent: Comme sont les Eglises, les Palais, les Maisons de Plaisance,
les Jardins,les Fontaines &c. Par N. de Fer, Geografe de Monseigneur Le
Dauphin. Paris: Nicolas De Fer, 1705.

[The Curious Atlas or the World Represents in General and Specific Maps of
the Sky and the Earth: Divides as much in its Four Main Parties as by States
and Provinces and Orne By Plans and Descriptions of Capital Cities and Main.
and the most beautiful buildings that embellish them: as are churches, palaces,
pleasure houses, gardens, fountains & c. By N. de Fer, Geografe of Monsignor
Le Dauphin. Paris: Nicolas De Fer, 1705.]
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